

季 VOL.2  
刊 2020/1

# 科技情报研究

## Scientific Information Research



主管 湖南省科学技术厅

主办 湖南省科学技术信息研究所

# 目次

## 科技情报研究

### 专题研究

- 融汇情报刻画的情报感知研究路径 王延飞 杜元清(1)
- 情报分析方法论的演变  
——基于国家安全情报分析的视角 高金虎(12)
- 情报学方法语料库构建 章成志 王玉琢 王如萍(30)

### 情报与智库

- 面向新型智库的情报服务创新策略 黄晓斌 林菁(46)

### 情报分析研究

- 2004-2018年基因编辑领域主要国家学术论文分析 郑彦宁 孙劲松 袁芳(56)
- 基于AHP-BP神经网络的政府信息资源配置评价研究 毛太田 王诗玉(66)

### 情报工作研究

- 新时代背景下研究生文献检索课程教学改革的思路创新 李树青 曹杰 刘凌波(74)
- 大数据时代航空科技动态信息工作研究 王子熙(83)
- 我国政府开放数据政策执行影响因素研究  
——基于政策执行综合模型视角 屠健(92)

版权声明:本刊已许可中国知网、万方数据、重庆维普等数据库以数字化方式复制、汇编、发行、信息网络传播本刊全文。支付的稿酬已含著作权使用费,所有署名作者向本刊提交文章发表之行为视为同意上述声明。如作者不同意网络传播,请在投稿时声明,本刊将做适当处理。

期刊基本参数:CN43-1554/G2\*2020\*q\*A4\*98\*zh\*P\* ¥ 28.00\*1200\*9\*2020-01

# Scientific Information Research

Vol.2(Serial No.1), Jan., 2020

## CONTENTS

- On Research Path of Information Awareness Converging on Information Description  
..... WANG Yan-fei, DU Yuan-qing(1)
- The Evolution of Intelligence Analytic Methodology: From A Perspective of National Security  
Intelligence Analysis ..... GAO Jin-hu(12)
- Constructing the Corpus of Method in the Information Science Domain  
..... ZHANG Cheng-zhi, WANG Yu-zhuo, WANG Ru-ping(30)
- Innovation Strategy of Intelligence Service to New Think-Tank  
..... HUANG Xiao-bin, LIN Jing(46)
- Analysis of Major National Academic Papers in the Field of Gene Editing in 2004-2018  
..... ZHENG Yan-ning, SUN Jing-song, YUAN Fang(56)
- Research on Evaluation of Government Information Resources Allocation Based on AHP-BP  
Neural Network ..... MAO Tai-tian, WANG Shi-yu(66)
- Innovation in the Teaching Reform of Literature Retrieval Course for Postgraduates in the New Era  
..... LI Shu-qing, CAO Jie, LIU Ling-bo(74)
- The Study of Aviation S&T Dynamic Information Work in the Big Data Era  
..... WANG Zi-xi(83)
- Research on the Influencing Factors of Open Data Policy Implementation in China: Based on  
the Comprehensive Model of Policy Implementation ..... TU Jian(92)